
 

Referat skolebestyrelsesmøde 

Mandag den 14. august kl. 18.00-20.00 på kontoret 

Formøde for forældredelen kl. 17.30 

Afbud fra: Anja, Michael og Jette. 

 

Kl.18.30-19.00  Formøde forældre 

Punktet vedrører:    

Indstilling:  Drøftelse. 

Referat:    

Punkt 1  Godkendelse af referat og dagsorden  

Punktet vedrører:  Godkendelse af dagsorden til dagens møde.  

Indstilling:  Godkendelse. 

Referat:   Godkendt 

Punkt 2  Den gode historie  

Punktet vedrører:  Den gode fortælling fra skolen. Alle byder ind.  

Indstilling:     

Referat:  - Det ser godt ud med idrætsanlægget og vi ser frem til at det bliver færdigt. 

- God 1. Skoledag. Der gøres meget ud af det. Evt. dele op i klasser. Gerne 

med lidt at drikke. 😊 

- Klasselærertid med 1. årgang indtil 10 pausen var rigtig godt. Evt. stoppe 

kl. 12. Det kan være meget for eleverne at starte op efter ferien. 

Punkt 3  Meddelelser fra ledelsen 

Punktet vedrører:  Status omhandlende: 

Skolestarten 

Vores børn 

Aktivitetsområde 

Personalesituationen 

Store bededag 

5.årgang 

Instagram – og brug af denne fra skolens side 

Indstilling Orientering og drøftelse 

Referat:  - God fornemmelse fra ledelsen ved 1. Skoledag. 

- Vores børn er ikke rigtig kommet i gang endnu. Starter uge 34. Jonas og 

Maria fra Absalon har været her. Meget positivt og motiverede. Fokus på 

relation til børnene. 

- Begge baner i aktivitetsområdet ligger færdigt i løbet af september. På et 

tidspunkt skal det indvies. 

- Opalen er ved at grave til multibane. 

- Der er slået en stilling op til Valdeklassen. 36 ansøgere og 1 til samtale, 

som fandt noget andet. 

- I SFOen er to startet.  

- Karl-Ernst har været på skolen i 60 år (først som elev og så lærer) og skal 

på pension.  

- St. Bededag. Beslutningen i byrådet 22. august. De vil lave en ny fridag i 

Ringsted kommune op til jul. 

- 5. årgang. Sagen om klassestørrelser. Skolen har skrevet tilbage til 

forældregrupperne. Det samme har skoleforvaltningen. Loven er overholdt. 

Snak om lokale og klassedynamik. Skolen kan ikke gøre så meget før elev 



 

nr. 29. kommer og det skal være en indenfor distrikt. Ikke alle ønsker en 

klasseopdeling. Lærerne får også mere forberedelsestid. Skolebestyrelsen 

svarer den pågældende forælder på mail.  

- Instagram. Er det noget Valdemarskolen skal komme på? Der var ikke stor 

tilslutning. Dog kom der en god idé med billeder fra de forskellige årgange 

en uge ad gangen. 

- Skolefoto er til november. Der er lavet en to årig kontakt med Odense 

Skolefoto. 

Punkt 4  Meddelelser/spørgsmål fra bestyrelsen 

Punktet vedrører: Stafet for livet - Birger 

Indstilling:  
 

Referat:  Bo (far til Liv fra 1.) er holdkaptajn. Nicholas sender besked ud til alle på Aula.  

Der er et telt og de ønsker lidt flere tilmeldte. Det er 26.-27. august. Ledelsen støtter 

op og synes det er en god idé og der kan gøres mere til næste år, når der er mere tid 

til at planlægge. Fx kan eleverne lave en depeche. 

Punkt 5  Kommende arrangementer – kontaktforældremødet og arbejdsdag 

Punktet vedrører:  
 

Indstilling:  
 

Referat:  - Arbejdsdag. Vi er for langt til at kunne afholde med succes. Der vil blive 

skrevet ud om mindre konkrete opgaver fra ledelsen, hvor der søges efter 5-

6 personer ad gangen. 

- En form for arbejdsdag kunne være hvor bedsteforældre kommer og planter 

blomster med 0. klasserne evt. i deres spirer periode, da det er i foråret. 

- Vi vil i samarbejde med Bloomsights søge fonde om udvikling af 

evalueringsværktøj. 

- Kontaktforældre skal vælges på første forældremøde. 

Kontaktforælderfolder skal kunne læses inden mødet. Malene kommer som 

repræsentant for skolebestyrelsen. 

Punkt 6  BMR – skolens budget 

Punktet vedrører: Status 

Indstilling:    

Referat:  BMR økonomimøde om nedskæringer.  

330.000 underskud når vi går ud af december.  Drifter med et overskud. 

Tildelingsmodel. Socioøkonomi nu og før index 100 model. Tilgodeser ikke 

Valdemarskolen. To år 740.000 mindre. Det er 2 % af budget. Man tager det fra to 

lærer-ordningen. Modellen kommer i høring. Her kommer skolebestyrelsen ind i 

billedet, hvor der skal skrives et høringssvar. 

Punkt 7 Årshjul 

Punktet vedrører:  Drøftelse og godkendelse 

Indstilling:  

Referat Der skal følges op her. Sendes ud og drøftes på næste møde. 

Punkt 8 Eventuelt 

Punktet vedrører:   

Indstilling:  

Referat Skoleboden får måske besøg af 3. klasser, da der er blevet skrevet forkert ud i en 

besked. 


